
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 29 november 2015

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Jeroen (vanaf 22u16), Joni, Ka-
telijne, Lien, Marlies, Quentin, Reinout, Sander, Simon, Stijn Cambie, Tine, Yanice

Afwezig: Tom Vervoort

Verontschuldigd: Anton, Les

Waarnemer: Aderik, Aiko, Joran, Mariska (vanaf 22u16), Siebe

De vergadering wordt geopend om 22u02.

Goedkeuring Agenda

LAN Party met LBK wordt toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Argenta en sagio verwittigen PR Ja
Formulier postenevaluaties Webteam Ja
Industria bedanken Sport Nee
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal Nee
Laatste zeil van doop Dopers Nee
Leeggoed Boerkes Colruyt Bar Nee

Argenta en Sagio zijn verwittigd, maar hebben nog niet betaald. Voor het formulier van de postenevaluaties moet
nog een reminder gestuurd worden naar de posten dat ze vragen moeten doorsturen. Industria gaat bedankt
worden op volgende Sport WV. Het afval van de kelderopruim is geleidelijk aan het weg geraken en het laatste
zeil van de doop is uiteindelijk niet gekuist, omdat het te hard regende. Het leeggoed van de Boerkes gebeurt
volgende week.

Mededelingen

• De tweede ereledenbrief wordt deze week verstuurd, maar nu niet met de hand geschreven. Er moet inkomen
dat ze naar Sander moeten mailen als ze naar het Kerstfeestje willen komen en geen kaart meer hebben.

• Wanneer het formulier voor de postenevaluaties wordt doorgestuurd, moet dit door iedereen ingevuld worden.
De posten moeten ook samenzitten om onderling hun werking te bespreken.

• Er is samengezeten met de decaan en de presessen van Scientica. Er komt een nieuwe locatie voor het secre-
tariaat van onze faculteit, in een nieuw gebouw aan blok G. In 2018 zou het klaar moeten zijn. Daarbinnen
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wordt kringenruimte voorzien, maar aan de hoeveelheid waar we recht op hebben, wat waarschijnlijk minder
is dan we nu hebben. We gaan waarschijnlijk ook ruimte moeten delen met de andere Scientica kringen.

• In de openlesweek hebben Claudia, Kate en Giel vorig jaar infolessen gegeven aan de laatstejaars van het
secundair onderwijs. Als we dat dit jaar opnieuw willen doen, moet dat doorgegeven worden zodat het in
het programma kan. Vorig jaar was de communicatie slecht en was er daarom weinig volk op afgekomen,
maar ze willen het dit jaar nog een kans geven. Lien wilt dit wel doen voor wiskunde en Yanice misschien
voor informatica, hij laat nog iets weten.

• Op OOR en Scientica is het idee besproken om elk jaar een boom te planten ter ere van de mensen die
afstuderen, een idee dat in Canada al gedaan wordt. Aangezien er voor het nieuwe gebouw wel wat groen
wordt weggehaald, lijkt dit meteen ook een goede manier om wat meer groen op de campus te krijgen. Dit
zou gebeuren in samenwerking met de bio-ingenieurs en de ingenieurs.

Raden

StuRa

• Living Campus is een project om meer sfeer te creëren op de campus. Er is een nota voor goedgekeurd,
maar er wordt niet rechtstreeks geld gestoken in het project. Bij bijvoorbeeld een nieuw gebouw voor het
project gaat nagekeken worden hoe de nota toegepast kan worden.

• Het aantal studieplaatsen op onze campus is best oké, maar we zijn er voor om er meer te voorzien. We
zijn ook voor een systeem met badges zoals in 200A, waar je ’s avonds en in weekends je studentenkaart
moet scannen om binnen te mogen.

• Voor de uitwisseling met Stellenbosch geldt er nu dat enkel de 10% besten van een richting in aanmerking
komen. Dit is nogal eng en ontmoedigt studenten om buiten het studeren ook met andere zaken bezig te
zijn. Daarom zouden we deze cesuur willen weghalen, zodat de mensen die moeten kiezen zelf nog kunnen
beslissen of rekening gaan houden met scores of niet.

• Diversiteit wilt werken aan gender-diversiteit. Zo willen ze gender-neutrale wc’s invoeren en op de inschrij-
vingen een derde optie naast man of vrouw. Moeder en vader zou vervangen worden door voogd één en
voogd twee, en misschien met nog een optie voor voogd drie bij.

• De SLO is gereduceerd naar 45 studiepunten. Er is niet veel veranderd, de studiepunten van de onderdelen
zijn gewoon herzien geweest. Over de derde examenperiode is veel gediscussieerd geweest, maar niets beslist.
Dit komt terug op STOF. Er komt geen harde knip voor de bachelor. Over Cobra volgt nog een update.

Studentenbeleid WV

• Living Campus is ook hier goedgekeurd.

• Het universitair fonds heeft zichzelf voorgesteld. Ze hebben gevraagd of we voor grote activiteiten kunnen
kijken of we daarbij iets kunnen doen met steunen van een fonds of een goed doel.

• Het jaarthema (Vrij Gewillig) is besproken geweest. Het is de bedoeling dat het de aandacht trekt omdat
het dubbelzinnig is. Er is een logo gemaakt met een riem en een hartje, met als idee vrijwilligers een hart
onder de riem te steken. De bedoeling is om vrijwilligerswerk meer te promoten bij studenten. Er is een
werkgroep voor opgericht en daar is nog input van de kringen voor nodig. 30 november wordt de campagne
gelanceerd. Er komt een persweek, een praatcafé en filmpjes over verschillende dingen, zoals vrij gewillig als
slechte openingszin, achter de schermen bij LOKOmotion, vrijwilliger voor één dag, interviews, ... Er zijn
vooral nog mensen nodig om te helpen met de filmpjes.

• Diversiteit: er is een evaluatie geweest van de rolstoelfakbartocht. Er moet nog gemaild worden dat ze naar
de Winabar kunnen komen.
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• Duurzaamheid: er gaat meer gewerkt worden aan studenten attent te maken op duurzaamheid. Ze kunnen
bijvoorbeeld papier meer proberen te hergebruiken.

• Het huiswerk is besproken geweest en er is een nota over geschreven waarin onder andere stond: beter
overzicht van de uitleendienst, uitwerken van de kennisdatabank, meer en betere vormingssessie’s, het beter
in kaart brengen van de subsidies en van welke instanties deze uitgaan, juridisch advies bij bepaalde zaken,
verbeterde regeling rond shiften, verdere uitbouwing van de organisatie van de WV’s en de AV, werken
aan duurzaamheid door middel van houten naambordjes, samenbrengen van kringen, bottom-up beleid
in plaats van andersom, verbetering van het contact tussen kringen door de informatie die LOKO krijgt
naar alle presessen door te sturen, marketing en communicatie door een filmpje over LOKO, elke week
een foto over een vrijwilliger op de Facebook-pagina, beter vertegenwoordiging bij stad Leuven binnen
de gemeenteraad, meer terugkoppeling naar kringen, samenwerking met de kringen bij studentenbeleid,
nakijken van de correctheid van de mandaatfiches, onderhouden van draaiboeken, meer vrijwilligers proberen
aan trekken, inwerkingsdagen organiseren waarbij gëınteresseerden al eens een dag kunnen meelopen en
activiteiten behouden en verbeteren. Er volgt nog een evaluatie over deze nota.

• De begroting van Alma is gepasseerd. Ze maken geen verlies, maar wel minder winst. De catering daalt,
waardoor ze een prijsstijging willen doen van 5%. We zijn hier tegen, maar de keuze ligt bij Alma. Ze krijgen
minder subsidies, maar moeten ook minder betalen aan personeel en transport. Ze gaan een enquête houden
om te kijken of de daling in het aantal studenten dat bij Alma eten te maken heeft met de prijsstijging.

• Acco is al langsgeweest bij een aantal Cudi’s en heeft een voorlopige tussenstand, maar veel speciaals is daar
niet uit voort gekomen.

• Mobiliteit heeft intussen beslist dat het geld van de buspassen vooral gebruikt gaat worden voor het uitbreiden
van een fietspompnetwerk. Bij de zichtbaarheidsactie waarbij mensen naar huis werden gebracht als ze geen
lichtjes hadden, waren meer mensen in orde dan vorig jaar. Vorig jaar kwamen velen namelijk gewoon lichtjes
halen.

• Morgen is er een studentenpraatcafé in de Agora met o.a. Rik Torfs en Louis Tobback. Dit jaar gaat het
aan de hand van een speeddate zijn.

• Er worden nog altijd kunstenaars gezocht voor Ithaka.

Internationaal WV

• Ze zijn bezig met Living Campus en Think Abroad.

• Er zijn veel problemen met internationale studenten en verkeersregels.

Scientica AV

• Yanice is verkozen als webmaster van Scientica. De policy is besproken geweest, maar nog niet goedgekeurd.
Cudi wilde er eerst over samenzitten. Er is een computer gewisseld met Cudi, omdat we hen er één hadden
gegeven en geen hebben teruggekregen.

• Voor het inbinden van de cursussen van het tweede semester moet bij de achterban gehoord worden. De
andere kringen waren daar positief over, maar wij niet.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Speeddate

Het was best geslaagd. Van de andere kring waren er wel veel mensen van het presidium die meededen omdat er
anders niet genoeg meisjes waren. Misschien zijn er andere kringen die gemakkelijker mensen vinden. Veto heeft
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Anne gebeld en ze hebben geschreven dat het goed is dat er ook nog echt ge-date wordt in plaats van met apps
als Tinder. De activiteit heeft 37 cent winst gemaakt.

Jeneverbar

Het was een goede bar, al was de jenever wel vrij snel op. Mensen die een kaart hadden mochten dan als
compensatie pintjes drinken. Het elfde kregen ze dan wel niet, zodat we geen verlies konden maken. Er zijn 3
tot 4 vaten gedronken en de opkuis was goed. Het heeft 46 euro boven begroting gedraaid, maar er is jenever
verkocht van de algemene aankoop van een paar weken geleden. Daarmee rekening gehouden heeft het ongeveer
20 euro onder begroting gedraaid.

Paella eetstand

Er waren wat dingen misgegaan bij de opbouw, zoals dat een paal van de tent kapot was en iemand de Scientica-
sleutel had meegenomen. Het weer was ook niet aangenaam. Twee pannen was te weinig om op te bakken en er
is nog veel paella over. Mensen mogen dat overkopen van Wina, zo geraakt het misschien nog weg. Momenteel
draait de activiteit 62 euro onder begroting.

Schaatsen

Het was heel goed, er waren tien mensen van Wina. Tijl is heel vaak gevallen. Er is veel moeite gedaan om een
camera mee te krijgen, maar uiteindelijk zijn er geen foto’s genomen omdat de batterij er omgedraaid in zat.

Galabar/proffentap

Er waren niet veel proffen en assistenten, maar er was wel veel sfeer. Er is gezegd geweest dat er bij de assistenten
niet echt veel animo was voor deze bar. Er zijn vier vaten gedronken, 71 zware bieren van de zware bierenbar en
ook nog veel jenever en zwaar bier van Alma. Het is enkel jammer dat de promo na anderhalf uur al uitverkocht
was. Misschien kan er volgende keer meer cider gekocht worden, om dan te verkopen aan anderhalve euro. Het was
goed dat ter vervanging van het bandje de muziekstijl in het begin aangepast is geweest. De bar heeft breakeven
gedraaid, maar door de zware bieren had het 100 euro boven begroting moeten draaien.

Beiaardbezoek

Drie mensen die ingeschreven waren zijn niet komen opdagen, en daar is wel even op gewacht geweest. Daarna is
het nog wel leuk geworden met vijf. Het was heel tof om de vrouw te zien spelen op de beiaard, alleen jammer
dat ze het beiaardlied niet bij had. Als op voorhand gezegd wordt dat het voor studenten is, kan ze dat blijkbaar
wel meenemen. Er is niets uitgegeven van de 20 euro die begroot was.

Activiteiten in de nabije toekomst

Sint

Er moeten nog shiften voor ingevuld worden. GAK kan hier ook nog voor gespamd worden. Koekjes en dingen
om uit te delen zijn aangekocht, evenals de bedanking voor de proffen. Er zijn enkel nog lolly’s nodig voor wie
naar voren moet, maar Fanne heeft er nog liggen. Voor de shifters komt nog een handleiding met wat ze moeten
meenemen en doen als voorbereiding. De begroting was in orde.

Jeneversport

Op de aanvraag voor het veldje is geen reactie gekomen, dus daar wordt morgen voor gebeld. Er gaat jeneverhonkbal
en minivoetbal gespeeld worden.
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Schachtenconvent

Dit komt in orde. Er is geen begroting gemaakt, aangezien alles aan inkoopprijs verkocht wordt. De kassa is
aangevraagd.

Sintbar

De begroting is doorgestuurd. Er is geen cocktail voorzien, enkel een gratis vat. Lien en Jeroen draaien de bar
mee als vrijwilliger. Jeroen begint en blijft niet tot het einde, Lien komt later en blijft wel. Arno gaat bijspringen
wanneer nodig. Sinterklaas is gecontacteerd geweest. Er is een fakbartocht met presessen en vice-presessen en de
tweede fakbar is de Winabar, dus zij komen ook langs.

Lezing prof. Dutré

Er moet nog gemaild worden naar prof. Dutré om te vragen hoe laat hij denkt te eindigen. Er is nog iemand -liefst
van Informatica- nodig om een kleine introductie te geven en de prijzen van de olympiade uit te delen. Dit kan
aan Tom De Groote of Stijn Caerts gevraagd worden, want veel andere informatici hebben les op dat moment.
Als zij niet kunnen, gaat Anne het doen. De prijs ligt nog bij Bart op kot en moet op tijd bij de juiste persoon
geraken. Voor het cadeau was er minder uitgegeven dan twintig euro en we krijgen ook nog vijftien euro subsidies.
Met dat extra geld kunnen we nog cider kopen. Wit tafelpapier ligt nog in de kelder van vorig jaar. De lezing is
ook toegankelijk voor niet-informatici.

Familiefeestcantus

Er is nog niet samengezeten, maar het tekstje was alvast geniaal. Iemand van Cantus moet de aantallen van water
en bier doorgeven aan Beheer, zodat zij eens kunnen uitzoeken waarom er steeds te weinig inkomsten zijn.

Problem solving

De 200G is gereserveerd voor als er veel teams zouden zijn, maar voorlopig zijn er nog maar twee ingeschreven. De
begroting is nog niet doorgestuurd omdat dat erg afhangt van het aantal teams, maar het is best om wel al iets
door te sturen zodat Beheer wel een idee heeft van de prijzen. Er moet dringend reclame voor gemaakt worden!

Superheldenbar

De begroting is gemaakt en doorgestuurd en was heel goed. Cola van Everyday is niet zo lekker, maar de Whiskey
is daar ook van dus is het vreemd om goede cola te nemen. Old Smugler Whiskey is iets beter en ook niet duur,
maar er is niet genoeg geld om dat te veranderen. Tom Vervoort gaat tappen als vrijwilliger. De Pisang-Orange
bestaat uit 2/5 Pisang en de Whiskey-Cola uit 1/5 Whiskey. Beide gaan verkocht worden aan 1 euro.

Filmavond EJW

De begroting was doorgestuurd, maar er is momenteel te weinig geld uitgegeven. Hier komen nog wel ideeën voor.
De eerstejaars hebben deze week zelf een Disney-avond georganiseerd, dus waarschijnlijk wordt het geen Disney
film. Lien heeft nog veel films op haar laptop staan.

Activiteiten in de verre toekomst

Kerstfeestje

GAK heeft het Kerstdiner getest en de gourmet was erg lekker. Er zijn drie simulaties gemaakt voor de begroting:
20 euro voor leden en 22 voor niet-leden, 18 euro voor leden en 3 euro voor ereleden of gewoon 18 euro voor
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ereleden. Soep hebben we vorig jaar bij Soup-Away geregeld, maar die hebben we dit jaar nog niet kunnen
contacteren. Morgen zijn ze niet gesloten, dus wordt er nog eens geprobeerd. We kunnen ook ergens anders
goedkopere soep halen, maar die moeten we wel zelf nog opwarmen. Het dessert is gewoon cake uit de winkel,
maar het was wel lekkere. We vragen voor de gourmet of we minder brandvloeistof mogen kopen, aangezien we
nog over hebben van vorig jaar. De kaarten worden besteld en zullen eind deze week aankomen, dan kunnen ze
verkocht worden. Er moet een tekstje komen voor de Winagenda van volgende week, zodat mensen weten bij wie
ze kaarten kunnen kopen. Dit kan bij jaarverantwoordelijken en op de gang. Ereleden en proffen moeten gewoon
mailen. Als er gemaild wordt naar de mailingslijsten voor TAP en ereleden, moet Webteam dit weten, aangezien
zij dat moeten goedkeuren.

Cultuurreis

Auswitch blijkt 7 euro te zijn in plaats van 28. De vlucht en het hotel zijn geregeld en de activiteiten ook, op
eentje na. De heenvlucht is vanuit Charleroi en in drie groepen, de terugvlucht op Eindhoven in twee groepen.
Het zaaltje voor de cantus moet nog geregeld worden. Het was praktischer geweest als we een VISA-kaart hadden
gehad voor de reservaties.

Lenteconcert

De artiesten gaan stilaan gemaild worden. Volgende week mailt OWG naar de proffen.

LAN Party met LBK

Het zou in dezelfde week plaatsvinden als gepland, maar op maandag in plaats van op dinsdag. Van Wina
uit hebben we dan de lasershoot van EJW, maar die kunnen we verzetten naar donderdag, de dag waarop wij
oorspronkelijk onze LAN gepland hadden.

Fakbaravond

Er is samengezeten om preciezer af te spreken wat we gaan doen. Van ons wordt enkel verwacht dat we zorgen dat
er veel mensen komen. De baas wilt tapas voor ons maken de eerste keer en de drank aan democratische prijzen
verkopen. Een DJ mogen we zelf regelen, maar er is sowieso iemand voorzien die in alle genres thuis is. Laurens
Cleemput zou het misschien wel leuk vinden om te draaien. Eigen versiering mag ook, zolang we zorgen dat alles
achteraf opgekuist is. Café’s op de Oude Markt hebben wel elke ochtend een kuisploeg, dus dat valt normaal
mee. Op Kernraad hebben we voorgesteld om het tijdens week twaalf eens te proberen. Gezien hoe weinig tickets
we verkocht hebben voor LOKOmotion, nodigen we misschien beter ook Scientica uit om aan genoeg mensen te
komen. Het is wat te laat om de samenwerking van Scientica te vragen, dus dit semester organiseren we het zelf
en nodigen we hen uit. Jeroen schrijft een tekstje en Anne communiceert het naar het bestuur van Scientica.
Volgend semester kunnen we dan misschien iemand van Scientica zoeken om alles te regelen.

Herbegroting

Bespreking exploitatie

• Cantus: alle cantussen maken verlies omdat er te weinig inkomsten zijn, waarschijnlijk door weinig niet-leden
en veel mensen die water drinken. Mensen die normaal niet lang blijven op cantussen, cantussen dit jaar
eerder op water, waardoor alle bierdrinkers behoorlijk veel drinken op een cantus.

• Cultuurbar: draait negatiever omdat het vat van de Pémé-avond hierbij gerekend is. Als dat op de juiste
plaats staat, heeft de bar maar -40 euro gedraaid.
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• Bowling EJW: hier komen misschien nog subsidies van. Wel niet om alles te dekken, want er zijn twee
rondjes gehouden.

• EJWiekent: heeft vijftien euro verlies gedraaid. Er was vijftien euro te veel en er is toen verondersteld dat
dat van een ouwezak voor de cantus was, maar uiteindelijk bleek het van iemand van het presidium te zijn.
Dan was het nog te laat om aan iedereen een klein beetje geld extra te vragen, dus het is gewoon blijven
staan als fout.

• LAN met VTK: draaide uiteindelijk toch niet negatief, omdat er gerief van de kelder is meegenomen. Het
geld van VTK moet nog gestort worden, zij sturen hiervoor nog een factuur.

• Media: vier cent verlies op de linten en zes cent winst door de truien komt door afrondingen.

• PR: ASML en Argenta komen niet naar de Jobfair.

• Redactie: heeft nog genoeg geld over om 50 euro uit te geven voor de overige Winagenda’s van dit semester,
en dan krijgen we waarschijnlijk nog subsidies ook. We wachten tot volgende herbegroting om te kijken of
hier voor volgend semester misschien minder geld in kan.

• Schachtenmeester: de printkosten hebben onder begroting gedraaid omdat er te veel boekjes gedrukt zijn.

• Sport: voor de 24 urenloop is er lang gezegd dat 500 euro voldoende zou zijn, maar we wisten toen nog
niet dat de BTW daar niet bij zat. Naar volgend jaar toe moeten we zeggen dat ze hun offerte op tijd klaar
moeten hebben.

• Guidogidsen: er zijn er nog over, maar omdat we een halve euro winst maken per gids zijn er wel al genoeg
verkocht.

• Sintpak: hoort eigenlijk bij onvoorziene kost, maar dat komt niet zo op de exploitatie. Onvoorziene kost is
gewoon een bedrag dat voorzien wordt.

We hebben 2088,03 euro over voor de herbegroting.

Ideeën

• 335 euro voor de lezingen van PR. We zijn hier contractueel voor verbonden, dus dit moet voorzien worden.
Voor de lezing van Argenta is het 60 euro aan promotiemateriaal en 55 euro voor een receptie. Voor de
lunchlezing is het 160 euro voor broodjes en 60 euro voor promotiemateriaal.

• 300 euro voor de cantusweek van Scientica. Momenteel hadden we al 50 euro opzij gezet voor Scientica.

• 410 euro voor het Kerstfeestje, zodat we maar 18 euro moeten vragen.

• 120 euro voor het ereledendiner, aangezien we 10 euro per erelid voorzien en we 12 ereleden meer hebben
dan verwacht.

• 300 euro voor Cultuurreis, omdat de vliegtickets zo duur uitgedraaid zijn.

• 80 euro voor een extra camera voor Media.

• 70 euro voor twee kookplaten.

• 60 euro voor twee friteuses.

• 50 euro voor een nieuwe gereedschapsset, want momenteel zit daar niets nuttigs in.

• 215 euro voor Bar, omdat we de standaardwinst op vaten veranderd hebben.

• 150 euro voor de Vodskibar, omdat er drie euro accijnzen zijn per fles wodka en die bar vorig jaar heel veel
verlies heeft gedraaid. We hadden 100 euro winst inbegroot, wat we zeker op nul willen zetten, en we steken
er nog vijftig euro extra in omdat het de eerste bar van het semester is.
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• 520 euro voor investeringen van Webteam:

– 75 euro voor kabels (ethernet, VGA, HDMI, ...);

– 40 euro voor een router en 70 euro voor een switch voor op LAN Parties;

– 30 euro voor toetsenborden, 65 euro voor muizen en 200 euro voor beeldschermen voor de nieuwe
computers en

– 50 euro depreciatie omdat er altijd wel dingen stuk kunnen gaan, en zoiets snel opnieuw aangekocht
moet kunnen worden.

• 6 euro voor de hamer die Sander gemaakt heeft.

Bespreking ideeën

• Kerstfeestje: de ereleden zijn dit jaar niet expliciet gewaarschuwd geweest dat ze zouden moeten betalen,
dus het is moeilijk om hen geld te vragen. Verder willen we het Kerstfeestje ook echt graag onder de 20
euro houden, dus we laten het op 410 euro staan.

• Ereledendiner: de ereleden sponsoren Wina best goed, het minste dat we kunnen doen is zorgen dat ze een
deftig diner krijgen als bedanking. Daar moet dus zeker ook genoeg geld in steken. We laten het staan op
120 euro.

• Cultuurreis: de prijs van de reis ligt nu op ongeveer 225 euro. Het heeft meer geld gekost, omdat er zoveel
mensen zijn meegegaan dat de vliegtickets erg duur zijn geworden. De inschrijvingslimiet is zo hoog gelegd
geweest omdat op voorhand al duidelijk was dat er veel interesse was voor de cultuurreis. Het is niet fijn
dat de reis zo duur wordt, omdat veel mensen op cultuurreis gaan omdat dat zo goedkoop is. Wina zou
daarom met 300 euro voor de Cultuurreis kunnen zorgen dat er al tien euro extra is om een groepsactiviteit
mee te kunnen betalen. Momenteel sponsort Wina al 200 euro voor extra bagage, promotiemateriaal van de
reis en een activiteit op de reis zelf. In totaal hebben we dan wel 15 euro gespendeerd aan elke persoon die
meegaat, terwijl we voor andere activiteiten eerder iets van een 3 euro sponsoren. De Scientica skireis wordt
zelfs helemaal niet gesponsord, noch vanuit Wina, noch vanuit Scientica. Als je daar extra activiteiten doet,
moet je daar ook voor bijbetalen. 300 euro voor Wina is ook erg veel, terwijl die tien euro niet zo heel veel
verschil maakt voor de mensen die meegaan. Er wordt een aanvaardbaardheidsronde gehouden voor 300,
200, 100 of 0 euro extra sponsoring en er zijn 20 stemgerechtigden.

300 euro aanvaardbaar 5 niet aanvaardbaar 12 onthouding 3
200 euro aanvaardbaar 6 niet aanvaardbaar 8 onthouding 6
100 euro aanvaardbaar 14 niet aanvaardbaar 4 onthouding 2
0 euro aanvaardbaar 10 niet aanvaardbaar 3 onthouding 7

100 euro en 0 euro zijn aanvaard, dus we laten het voorlopig nog op 100 euro staan.

• Extra camera: soms zijn er dubbele activiteiten en Jari heeft al vijf keer zijn eigen camera hiervoor gebruikt.
Anders moet Media van de ene activiteit naar de andere gaan en dat is niet echt handig. Met twee camera’s
is er ook een reserve, mocht er iets kapot gaan aan degene die we nu hebben. De nieuwe kan dan gehouden
worden voor minder risicovolle activiteiten dan de Winabars.

• Materiaal: de kookplaten zijn echt nodig, dus die laten we zeker staan. Van de friteuses die we nu hebben
werken er twee enkele en één van een dubbele, dus in totaal hebben we er drie. Op zich is dat nog wel
genoeg, dus we laten de friteuses weg. De gereedschapsset laten we staan op 50 euro. Op zich is dat niet zo
veel geld, maar iedereen kan wel eens rondhoren voor hamers zodat we er op de 24 urenloop zeker genoeg
hebben.

• Bar: de winst op de vaten zijn we zeker kwijt, dus die 215 euro laten we staan. Om de accijnzen op de
sterke drank kunnen we ook niet heen, dus we houden de Vodskibar op 150 euro extra.
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• Webteam: HDMI en VGA laten we weg, dan blijft er nog 52 euro over voor kabels. De router en de switch
gaan we behouden, omdat die erg nuttig zijn op LAN Parties en er volgend semester nog twee zijn. Van
de toetsenborden, muizen en beeldschermen nemen we telkens één stuk, dan blijft daar nog 120 euro voor
over. Depreciatie laten we vallen, want dat kunnen we ook nog onder onvoorziene kost brengen.

Uiteindelijke herbegroting

• 335 euro voor de lezingen van PR;

• 300 euro voor de cantusweek van Scientica;

• 410 euro voor het Kerstfeestje;

• 120 euro voor het ereledendiner;

• 100 euro voor Cultuurreis;

• 80 euro voor een extra camera voor Media;

• 70 euro voor twee kookplaten;

• 20 euro voor een nieuwe gereedschapsset;

• 215 euro voor Bar;

• 150 euro voor de Vodskibar;

• 282 euro voor investeringen van Webteam:

– 52 euro voor kabels;

– 40 euro voor een router en 70 euro voor een switch;

– 10 euro voor toetsenborden, 10 euro voor muizen en 100 euro voor beeldschermen;

• en 6,03 euro voor de hamer.

Update Webteam

Wifi op de gang mag niet van ICTS. Verder is Webteam gewoon voort aan het werken aan de nieuwe website.

Update PR

Er wordt gemaild voor de Jobfair. Er hangt ook nog 200 euro in de lucht. Er is nog geen contract, maar normaal
gezien komt het wel in orde. Morgen wordt de factuur doorgestuurd.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Vragen postenevaluatie doorsturen Alle posten 13/12/2015
Leeggoed Boerkes Colruyt Bar 13/12/2015
Laatste zeil van doop Dopers 13/12/2015
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 13/12/2015
Industria bedanken Sport 13/12/2015
Oude muizen, toetsenborden en beeldschermen zoeken Iedereen 13/12/2015
Nadenken over openlesweek Yanice 13/12/2015
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Varia

• Aiko: ’Als er iemand is die kei goed in Maple kan programmeren, dan heb ik straks een vraagje voor die
persoon.’ - Alexander: ’Je mag dat wel aan mij vragen. Ik ben daar niet super goed in, maar misschien kan
ik helpen.’

• Fanne: ’Glutenvrij bier smaakt niet echt naar bier.’

• Sander: ’De hamer is bijna af. Hij moet alleen nog vernist worden en een laatste finishing touch.’

• Joni: ’Ik moest excuses overbrengen voor de bar vanuit de ouwzakken. Ze hadden zich blijkbaar heel hard
misdragen, maar ik heb daar niets van gehoord?’ - Fanne: ’Je zegt: het is goed, maar nooit meer doen hé!’
- Arno: ’Ze hebben de wc kraan opengedraaid en een volledige wc laten onderstromen.’

• Katelijne: ’Woensdag na de AV is het STOF, dus kom mee discussiëren over de derde examenperiode. Het
belooft spannend te worden.’

• Simon: ’Een vraag voor een vriend van mij: waar heb je dat bier gekocht?’ - Fanne: ’Ik heb dat van thuis
mee.’

• Jari: ’Ik heb afgelopen week eerst gefeest op de bar met mijn bachelorproefbegeleider en daarna gecantust
met die van Quentin.’ - Quentin: ’En die heeft te weinig tijd om voor ons dingen te doen...’

• Bart: ’Ik heb gisteren gezien hoe iemand op een paaltje was gereden. Je kunt trouwens voorlopig niet sms’en
of bellen naar mij.’ - Sander: ’Maar jij komt hier toch altijd kakken?’ - Bart: ’Ja, wanneer komen jullie nu
kakken op mijn gang?’ - Sander: ’Vrijdag na het Kerstfeestje.’

• Reinout: ’Sintshiften, tralalalala!’

• Stijn Cambie: ’Als er mensen winkelshift hebben de komende twee dagen: ik heb hier een kortingsbon van
drie euro op bakken bier.’

• Lien: ’Ik had vandaag mijn eerste deadlineloze dag in zes weken tijd en ik heb heel de dag niets gedaan.’

• Jeroen: ’We hebben met iedereen van LOKO besproken dat we als teambuilding allemaal naar de Winabar
gaan komen.’

• Yanice: ’Het is vanavond Plan Sjarel. En zoek allemaal voor het gerief dat we nog nodig hebben, aangezien
we dat op de herbegroting beslist hebben.’

• Arno: ’Anton gaat volgende PV een bak geven, omdat hij nu geen geld heeft.’

• Bram: ’Ik heb eindelijk mijn slitherlink opgelost.’

De vergadering wordt gesloten om 00u16.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 13 december 2015 om 22u00 in de Winaliving.
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